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Hoi ENF

Dank, fijn dat er nu echt werk van gemaakt wordt/aandacht voor is bij We zullen dan idd niet al op voorhand met de GGD

en LHV contact leggen, maar in volgorde eerst met [EE [JIEXEZ bekijken hoe hij eea gaat berekenen. We zullen hem

benaderen om te kijken hoe dit vorm krijgt.

Ik lees hieronder ook jouw zorgpunt t.a.v. LHV/opschaalbaarheid door de huisartsen. Begreep vanmiddag van [JJEIElidd dat

vanuit verschillende hoeken nu hierover zorg is (ook omdat dat zelfprikken in de ziekenhuizen niet optimaal gaat). En idee later

(mocht het plan van huisartsen niet okay zijn), een andere keuze (evt. ziekenhuizen?) te maken.

We laten jullie zsm weten hoe we ‘varen’ met BER...

Groeten,

van: EES BE. IE (38) SEEEMeminvws.ni>
Verzonden: woensdag 27 januari 2021 20:26

Aan: BE ER) EEE eminvws.ni>; ESEBR SEEM eminvws.ni>; xis 1200
@minvws.nl>

cc: BE (BEY) SEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: opschalings/planning

Overigens svp eerst even met [BEY contact hebben en bezien hoe we het antwoord op deze vraag van Eo stand brengen,
waar deze inschattingen dan besproken zouden kunnen worden (een volgend PO met haar stel ik me voor), maar dus niet hierop
gelijk contact met GGD/LHV of op voorhand in uitvoeringsoverleggen noemen/bespreken. Kijk vooral eerst even hoe §&

vraag van il gaan aanvliegen en hoe we tot een inschatting kunnen gaan komen. svo IEEE mij even

aangesloten houden op jullie vorderingen/bevindingen
Groet,

ven: HED UE IE
Verzonden: woensdag 27 januari 2021 20:23

= GE minus

minvws.nl>

Hi

vandaag in PO esproken met RIVM dat we de ambitie moeten hebben om in Q2 op 2 - 2,5 min prikken per week te zitten

mocht het flink positiever uitpakken. Is nadrukkelijk verzoek van|EEIE3pm dit verder uit te werken ook als alle aantallen in Q2 tot

een succes zouden leiden. Fin had bij haar aangegeven dat voorzieningen klaarzetten die alshog niet gebruikt worden niet het

robleem zijn.

BEE gaat hiervoor een aanzet maken, heb aangegeven dat vanuit ons team een of twee mensen hierop zullen

meelezen/denken met hen. Dat vond BIE prima, mooi. Feitelijk heb ik daarmee jullie gekoppeld (en de inspanning die we al aan

het opstarten waren) met wat nu doet. Kunnen jullie even verbinding met hem maken en bezien welke mensen bij hem hier

verder mee aan de slag gaan?
Dit forse getal strekt zich dan over zowel GGD

wat dan om toch in dit

soort volumes terecht te komen, etc. Kortom, echt even breed denken en dat concreet maken.

Groet, ENEX

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 14:39

51.2e ff 1.2
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Hol

BEY en ik maken een startje met de inschatting van de opschaling en het nadenken hoe we dit scherp kunnen krijgen bij de

partijen.

Bijgaand het plannetje voor nu.

We zouden graag met jou binnenkort het plannetje bekijken en zien hoe we dit verder uitwerken/helder gaan krijgen.

Kunnen we binnenkort even met zijn drieén kijken hoe we dit scherp kunnen doen? Heb je maandagmiddag even tijd?

Groeten,
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